
ПРОТОКОЛ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА РЕДОВНО ГОДИIIJНО ОБJЦО СЪБРАНИЕ НА 

АКЦИОНЕРИТЕ НА "СИИ ИМОТИ" АДСИЦ 

Днес, 30 юни 2011 г., в гр. София, ул. "Цанко Церковски" № 14, се проведе 
редовно годишно Общо събрание на акционерите на "СИИ Имоти"АДСИЦ. 

Заседанието бе открито в 10.30 часа от г-н Христо Чоевски - Изпълнителен 
директор на „СИИ Имоти" АДСИЦ. 

Г-н Чоевски констатира, че събранието е законно свикано от Съвета на 

директорите на дружеството, в съответствие с изискванията на чл. 223 от 

Търговския закон и на чл. 115 от Закона за публичното предлагане на ценните 
книжа (ЗШЩК). Поканата за събранието е обявена в търговския регистър на 25 
май 2011 г., и оповестена при условията и по реда на чл. 1 ООт, ал. 1 и 3 от ЗППЦК, 
съгласно чн. 115, ал. 4 от ЗППЦК чрез http ://w\vw.investor.Ьg/ на 30 май 2011 г., с 

което е спазен минималният законов срок. Поканата съдържа реквизитите по чл. 
223, ал. 4 от Търговския закон и чл. 115, ал. 2 от ЗППЦК. За събранието са 
уведомени своевременно Комисията за финансов надзор и "Българска фондова 
борса - София" .АД. 

Г-н Чоевски констатира, че писмените материали, свързани с дневния ред, 
са били предоставени на разположение на акционерите на адреса на управление на 

дружеството в срока, предвиден в чл. 224 от ТЗ и са публикувани на интернет 
страницата на „СИИ Им:оти" АДСИЦ - vvww.ceeimoti.com. 

Г-н Чоевски обяви, че за участие в събранието са регистрирани 647 750 
броя поименни безналични акции, които представляват 99.653 % от капитала на 
дружеството и от гласовете в Общото събрание. 

Г-н Чоевски уведоми присъстващите акционери, в съответствие с 

изискването на „ш. 116, ал. 7, изр. второ от ЗППЦК, че до nрикmочвапе на 

регистрацията не са постъпили пълномощни за представителство на акционери в 

Общото събрание. 

Г-н Чоевски обяви, че са налице всич:ки изисквания на закона и устава за 

редовно протичане на общото събрание на акционерите и вземане на решения от 
него. 

Г-н Чоевски предложи за ръководство на събранието за бъдат избрани 

следните лица: за Председател - Христо Чоевски; за Секретар - Никола Коевски; и 
за Преброители -Христо Чоевски и Никола Коевски. 

I ·-н Чоевски подложи на гласуване направеното предложение. 



ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя шщии, представляващи 99.653 % от капитшtа и 
гласовете в Общото събрание на дружеството и 100. 00 % от представеният 
капитал; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Няма. 

След проведеното гласуване Общото събрание прие следното процедурно решение: 

Избира за нредседател на заседанието на Общото събрание Христо Петков 

Чоевски 

Избира за се1сретар fla заседанието fla Общото събра11ие Нп1(ола Ивайлов 
Коевски 

Избира за преброители Христо Петков Чоевски и Никола Ивайлов Коевски 

Възражения по приетите решения не постъпиха. 

Избраните лица заеха местата си. 

Председателят на събранието направи кратки разяснения за начина на 

гласуване по решенията, които предстоят да се вземат. Председателят на 

събранието направи предложение, в случай, че акционерите имат предложения за 

решения, разлиЧim от направените в поканата за свикване на Общото събрание и в 

материалите по дневния ред, да ги представят при започване на обсъждането на 
съответната точт<а от дневния ред, като писмените предложения да се депозират 

при председателя на събранието, а всеки акционер има възможност да направи 

предложение и в устна форма или кратко изка:шане по всяка точка от дневния ред, 

като крайният срок за упражняване на това право е rrриклю"mане на разискванията 

по съответната точка от дневния ред, преди гласуването на решението по нея. 

По време на общото събрание акционерите на дружеството имат право да поставят 

въпроси по всички точки от дневния ред, както и да поставят други въпроси, 

независимо дали послещmте са свързани с днев:1шя ред. 

Допълнителни въпроси и изказвания на акционери, несвързани с дневния ред, 

могат да бъдат правени и накрая на заседанието. 

Председателят на събранието уведоми акциоперите, че :на събранието присъстват 

следните членове на Съвета на директорите: 

1 . Христо Петков Чоевски 

2. Иглика Цветкова Мишева 

3. Никола Ивайлов Коевски 

Председателят на събранието уведоми, че на заседанието не присъстват 

лица, които не са акционери или пълномощници на акционерите: 

Друти предложения не бяха направени. 

Председателят на събранието напомни изискванията на tШ. 231, ал. 1 от 
Търговския закон, че Общото събрание не може да приема решения, засягащи 
въпроси, които не са били съобщеrm или обнародвани съобразно разпоредбите на 

чл. 223 от Търговския закон, освен когато всички акционери присъстват или са 
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представени на събранието и никой не възразява повдигнатите въпроси да бъдат 
обсъждани. 

Председателят на събранието уведоми акционерите, че на адреса на 

управление на дружеството .няма постъпили допълнителни въпроси в дневния ред 

на Общото събрание по реда на чл. 223а, ал. 4 от Търговския закон. 

Председателят на събранието прочете дненния ред на заседанието, съгласно 

поканата за свикване на Общото събрание, обявена в търговския регистър на 25 
май 2011 г. и оповестена в срок при условията и по реда на чл. lООт, ал. 1 и 3 от 
ЗППЦК, съгласно чл. 115, ал. 4 от ЗППЦК чрез investo1-.bg. 

Председателят на Общото събрание подложи на гласуване, така 
предложеният дНевен ред, съгласно обявената покана за Общото събрание. 

ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя акции, представляващи 99.653 % от капитала и 
гласовете в Общото събрание на дру:жеството и 100. 00 % от представеният 
капитал; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Ня;ма. 

Решепието се приема с м11озипство от 100 % от представеш1я капитал. 

РЕШЕНИЕ: 

Заседанието на Общото събрание да се проведе при следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Доклад на Съвета на директорите за дейността на дружеството за 2010 г. 
Проект за решеиие: Общото събрание на акционерите приема доклада на 
Съвета на директорите за дейносп·а на дружеството за 2010 r. 

2. Доклад на реrистрирания одитор за извършена проверка на годишния 
финансов отчет на дружеството за 2010 г. Проект за решение: Общото 

събрание н акционерите приема доклада на регистрирания одитор за 

извършена проверка на годишния ф1шансов отчет на дружеството за 2010 г. 

3. Приемане на годишния финансов отчет па дружеството за 2010 г. Проект за 
решение: Общото събрание н акционерите щ>иема годишния финансов отчет 
на дружеството за 2010 г. 

4. Доклад на одитния комитет на дружеството. Проект за решение: Общото 
събрание на акционерите приема до.клада на одитния комитет на дружеството. 

5. Доклад па директора за връзки с инвеститорите. Проект за решение: 

Общото с·ьбрание на акционерите приема доклада па директора за връЗI(И с 
инвеститорите. 

6. Избор на регистриран одитор за финансовата 2011 г. Проект за решение: 
Общото събрание на акционерите избира регистриран одитор, който да 
провери и завери финансовия отчет на дружеството за 2011 г. 

7. Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на директорите за 
дейността им 11рез 2010 г. Проект за решение: Общото събрание па 
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акционерите освобождава от отговорност членовете на Съвета на директорите 

~1а дейността им през 2010 r. 

8. Приема11е 11а решение за увеличаване на капитала 11а дружеството по реда 
на чл. 112 и сл. от ЗППЦК; Проект на реrаение - ОС uриема решение за 

увеличаване на капитала на дружеството съгласно материалите по Т1,невния 

ред на събранието; 

9. Промени в Устава на дружеството; Проект на решение - ОС приема 
предJ1ожените проi\tени в У става на дружеството съгJiасно материалите по 

дпевпия ред на събранието; 

Председателят предложи да се премине към разглеждане на точките от 

дневния ред. 

РАЗИСКВАНИЯ И РЕШЕНИЯ ПО СЪЩЕСТВО: 

По т. 1 от дневния ред: 

„Доклад 1ш LЪвета иа директорите за дейиостта на дружеството за 

2010 г. ". 

Г-н Христо Чоевски - Изпълнителен директор, запозна акционерите с 

доклада на Съвета на директорите за дейността на дружеството за 201 О г. 

Председателят на ОС прочете предложението за решение по т. първа от 

дневния ред, съгласно поканата за свиr<Ване на Общото събрание и материалите по 
дневния ред, както следва: 

"Общото събрание на акционерите прие.1иа доклада иа Съвета m1 
директорите за дейността на друJ1сеството за 2010 г" 

Председателят на ОС даде възможност на акционерите да направят 
дру1·и 11рещ1ожения за решение 110 т. 1 от дневния ред. 

Друг11 предложения не бяха направени, поради което се прем11на към 

гласуnа11е. 

Председателят на ОС подложи на гласуване предложението за решение 

пот. 1 от дневния ред. 

ГЛАСУВАЛИ '~ЗА": 647 750 броя акции, представляващи 99.653 % от капитала и 
гласовете в Общото събрание на дру:жеството и 100. 00 % от представеният 
капитал; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Няма. 

Решението се приема с мнозинство от 100 % от представения капитал. 
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с лед проведеното гласуване, 

ОБЩОТО СЪБРАНИЕ 

ПРИЕ СЛЕДНОТО 

РЕIПЕПИЕ ПОТ. ПЪРВА ОТ ДНЕВНИЯ. РЕД: 

„Общото събрание на акциоиерите приедщ доклада па Съвета на 

директорите за дейността на дvvжеството за 201 О г." 

Възражения по приетото решение не постъпиха. 

По т. 2 от дневния ред: 

''Доюи1д на регистрираиия одитор за извършеиа проверка иа годишиия 
финансов отчет на друJ1сеството за 2010 г." 

Г-н Чоевски запозна акционерите с доклада на регистрираният одитор за 

извършената проверка на годишния финансов отчет на дружеството за 201 О година. 

Председателят на Общото събрание прочете предложението за решение по 

т. втора от дневния ред, съгласно поканата за свикване на Общото събрание и 
материалите по дневния ред, както следва: 

"Общото събраиие 11 акционерите приема доклада на регистрирания 

одитор за извършена проверка на годишния финансов отчет на друJ1сеството 

за 2010 г." 

Председателят на ОС даде .в·ьзможност на акционерите да направят 

други предложения за решение пот. 2 от дневния ред. 
Други преддожения не бяха направени, поради което се пре!\-шна към 

гласува11е. 

ПредседатеJ1ят на ОС 1юдJ1ожи на гласуване предложението за решение 
пот. 2 от дневния ред. 

ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя акции, представляващи 99.653 % от капитала и 
гласовете в Общото събрание на дру:жеството и 100. 00 % от представеиият 
капuтШt; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Jlя;на. 

Решението се приема с мнозинство от 100 •уо от представения капитал. 

След проведеното гласуване, 

ОБЩОТО СЪБРАНИЕ 

ПРИЕ СЛЕДНОТО 
РЕШЕНИЕ ПОТ. ВТОРА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 
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,,Общото събрапие u акционерите npueJwд доклада на регистрирания одитор за 

извършена проверка на годишпия фипапсов отчет па дvvJ1сеството за 201 О г." 

Възражения по приетото решение не постъпиха. 

По т. 3 от дневния ред: 

"Приемане на годишния финансов отчет на друJ1сеството за 2010 г." 

Г-н Чоевски зююзна акционерите с ГФО на дружеството за 201 О г. 

Нредседателят на Общото събрание на акционерите про•1ете предложението 

за решение на Съвета на директорите по т. трета от дневния ред, съгласно поканата 

за свикване на Общото събрание и материалите по дневния ред, както следва: 

"Общото С71браиие 1t акционерите пришна годишния финансов отчет па 
друж~еството за 2010 г." 

Председателят на ОС даде възможност на акционерите да направят 
други предложения за решение по т. 3 от дневния ред. 

Други предложения и изказвания не бях.а направени, поради което се 
премина към: гласуване. 

Председателят па ОС подложи на гласуване предложението за решение 

по т. 3 от дневниsJ ред. 

ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя акции, представляващи 99.653 % от капитала и 
гласовете в Общото събрание па дру:жеството и 100. 00 % от представеният 
капитшt; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Няма. 

Ре111енпето се приема с мнозинство от 100 °/о от представения капитал. 

След проведеното гласуване, 

ОБЩОТО СЪБРАНИЕ 

ПРИЕ СЛЕДНОТО 

РЕШЕНИЕ ПОТ. ТРЕТА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

„Общото събрание н акционерите прие.1\1.а годишния финансов отчет на 
дружеството за 201 О г. " 

Възражения по приетото решение не постьпиха. 

Пот. 4 от дневния ред: 
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„Доклад m1 одитиия ко.1t-tuтет на дру;нсеството" 

Председателят на Общото събрание запозна акционерите с доклада на 

одитния комитет на дружеството. 

Г-н Чоевски предостави възможност на акционерите да направят коментари 
по съдържанието на така представения доклад. 

Коментари не бяха направени. 

Председателят на Общото събрание на акционерите прочете предложението 
за решение на Съвета на директорите по т. четвърта от дневния ред, съгласно 

поканата за свикване на Общото събрание и материалите по дневния ред: 

"Общото събрание на акционерите приеJи:а доклада на одитни.я 

кшнитет иа дру.жеството." 

Председателят на ОС даде възможност на акционерите да направят 
други предложениs~ за решение пот. 4 от дневниst ред. 

Други предложения не бяха направени, поради което се премина към 

гласуване. 

Председателят на ОС под.~1ожи на гласуване предложението за решение 

по т. 4, направено от С1,вета на директорите на дружеството. 

ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя атщии, представляващи 99.653 % от 1<апитала и 
гласовете в Обиtото събрание на дружеството и 100. 00 % от представеният 
капитал; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": №'иа. 

Решението се приема с мнозинство от 100 °/о от представения капитал. 

След проведеното гласуване, 

ОБIЦОТО СЪБРАНИЕ 

ПРИЕ СЛЕДНОТО 

РЕШЕНИЕ ПОТ. ЧЕТВЪРТА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

"Общото с--ьбрание на акционерите npue."fJfa доклада на одитния комитет па 
друJ1сеството" 

Възражения по приетото решение не постъпиха. 

По т. 5 от дневния ред: 

„Доюшд 1ta директора за връзки с инвеститорите" 
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Председателят на Общото събрание запозна акционерите с доклада за 

дейността на директора за връзки с инвеститорите. 

Г-н Чоевски предостави възможност на акционерите да направят коментари 

но съдьржанието на така представения доклад. 

Коментари не бяха направени. 

Председателят на Об1цото събрание на акционерите прочете предложението 

за решение на Съвета на директорите по т. пета от дневния ред, съгласно поканата 

за свикване на Общото събрание и материалите по дневния ред: 

"Общото събраиие ш1 акционерите приема доюи1да на директора за 

връзки с инвеститорите." 

Председателят на ОС даде възможност на акционерите да направят 

други предложения за решение по т. 5 от дневния ред. 
Друrи предложения не бяха направени, поради което се премина към 

гласуване. 

Председателят на ОС подложи на гласуване предложението за решение 

по т. 5, направено от Съвета на директорите на друже<--твото. 

ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя Ql{ЦИИ, представляващи 99.653 % от капитала и 
гласовете в Общото сьбрание на дру:жеството и 100. 00 % от представеният 
капитатz; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Няма. 

Решението се приема с мнозинство от 100 % от представения капитал. 

След проведеното гласуване, 

ОБJДОТО СЪБРАНИЕ 

ПРИЕ СЛЕДНОТО 

РЕШЕНИЕ ПОТ. ПЕТА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

"Общото събрание на акционерите приема t)оклада иа директора за връзки с 

иивеститорите." 

Възражения по приетото решение не постъпиха. 

Пот. 6 от дневния ред: 

"Избор иа регистриран одитор за финансовата 2011 г" 

Председателят на Общото събрание запозна акционерите с предложението 
за решение на Съвета на директорите на "СИИ Им.оти" АДСИЦ 110 тази точ.ка от 

дневния ред, съдържащо се в материалите по общото събрание: 
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"Общото събрапие п акциоперите избира регистрирапия одитор Димитър 
Борисов Главчев, рег. № 607 - rmen иа ИДЕС да провери и завери финансовия 
отчет на дружеството за 2011 г." 

Мотиви: Съветът ю:1. директорите счита~ че г-н Димюър Главчев, регистриран 
одитор, заверил финансовите отч:ети на дружеството да предходните години, 

притежава необходимия професионализъм, компетентност, опит и репутация за 

извършване на одита на дружеството и за 2011 г . 

Председателят на ОС даде възможпост на а1щионерите да направят 

други предложения за решение по т. 6 от дневния ред. 
Други предложения не бяха направени, поради което се пpeмnr·Ia към 

гласуване. 

Председателят на ОС подложи на гласуване предложението за решение 

пот. 6 от дневния ред. 

ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя акции, представляващи 99.653 % от капитала и 
гласовете в Общото събрание на дру:жеството и 100. 00 % от представеният 
капитшt; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Няма. 

Решението се приема с мнозинство от 100 % от представения капитал. 

След проведеното гласуване, 

ОБЩОТО СЪБРАНИЕ 

ПРИЕ СЛЕДНОТО 

РЕПIЕНИЕ ПОТ. llIECTA ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

"Общото събрание п акци01tерите избира регистрирания одитор Димитър 
Борисов Главчев, рег. № 607 - lUlen па ИДЕС да провери и завери фииапсовия 
отчет на дvvжеството за 2011 г." 

Възражения по приетото решение не постъпиха. 

По т. 7 от дневния ред: 

"Освобо:нсдавапе от отговорност па членовете па Съвета на директорите за 
дейиостта шt през 201 О г." 

Председателят на Общото събрание запозна акционерите с предложението 
за решение на Съвета на директорите на "СИИ Имоти" АДСИЦ по тази точка от 
дневния ред, съдържащо се в материалите по общото събрание: 
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"Общото събрание освобоJ1сдава от отговорност членовете на С-ьвета 

на директорите Христо Чоевски, Никола Коевски и Иглика Мишева за 

дейността им през 2010 г." 

Видно от представения доклад на Съвета на директорите за дейността на 

дружеството и одитирания финансов отчет за 201 О г. не са настъпили вреди за 

дружеството от действия и бездействия на членовете на Съвета на директорите. 

Председателят на ОС даде възможност на акцпо11ерпте да 11аправят 

други предложения за решение 110 т. 7 от дневния ред. 

Други предложения не бяха направени, поради което се премина към 
гдасуване. 

Председателят на ОС под.11ожи на гласуване предложението за решение 

пот. 7 от дневния ред. 

ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя акции, представляващи 99.653 % от 1<апитала и 
гласовете в Общото събрание на дру:жеството и 100. 00 % от представеният 
"апитал; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Нямд. 

Решението се приема с мнозинство от 100 % от представения капитал. 

След проведеното гласуване, 

ОБЩОТО СЪБРАНИЕ 

ПРИЕ СЛЕДНОТО 

РЕШЕНИЕ ПО Т. СЕДМА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

"Общото С1.1брание освобоJ1сдава от отговорност члеиовете 11а Съвета 

на директорите Христо Чоевс1<.и, Никола Коевски и Иглика Мии1ева за 

дейността и.м през 201 О г." 

Възражения по приетото решение не ностьпиха. 

По т. 8 от дневния ред: 

„Прие.м.ане на решение за уве.л,ичаване н.а капитала на дружеството по реда на 

чл. 112 и сл. от ЗППЦК" 

Председателят на Общото събрание прочете предложението за решение на 

Съвета на директорите по т. осма от дневния ред: 

„Общото с1~брание овластява Съвета на директорите в съответствие с 

овластяването в У става да взема решения за увеличаване на капитала па 

дружеството по реда на чл. 112 и сл. от ЗППЦК, да конкретизира параметрите, 
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условията и процедурата по увеличаването на капитала; да изготвя проспекти 

за публично предлагане на акции; да сключва договори с инвестиционни 

посредници и да извършва всички други необходими правни и фактически 

действия .във връзка с увеличаване на капитала на дружеството." 

Председателят на ОС даде възможност па акционерите да 11апраnят други 

предложения за решение по т. 8 от дневния ред. 

Други предложения не бяха направени, поради което се премина към 
гласуване. 

Председателят на ОС подложи на гласуване предложението за решение пот. 8 
от дневния ред. 

ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя а1<ции, представляващи 99.653 % от l<апитапа и 
гласовете в Общото събрание на дру:жеството и 100. 00 % от представеният 
капитал; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Нялш. 

Решението се приема с мноз1шство от 100 % от представения капитал. 

След проведеното гласуване, 

ОБЩОТО СЪБРАНИЕ 
ПРИЕ СЛЕДНОТО 

РЕШЕНИЕ ПО Т. ОСМА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

„Общото събрание овластява Съвета на директорите в съответствие с 

овластяването в У става да взема решения за увеличаване на капитала на 

дружеството по 1>еда на чл. 112 и сд. от ЗППЦК, да конкретизира парамечште, 
условията 11 процедурата по увеличаването на капитала; да изготвя проспекти 

за публично предлагане на акции; да сключва договори с инвестиционни 

посредници и да извършва всич1ш други необходими правни и фактически 

действия във връзка с увеличаване на капитала на дружеството." 

Възражения по приетото решение не постъпиха. 

По т. 9 от дневния ред: 

„Промени в Устава па дружеството" 

Председателят на Общото събрание прочете предложението за решение на 

Съвета на директорите по т. девета uт дневния ред, съгласно поканата за свикване 
на Общото събрание и материалите по дневния ред, както следва: 

,,Общото събраиие измеия Устава, както следва: 
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1. Чл. 43, ш~. 1, се про1•tеня, както следва: 

„ Чл. 43 (1) В срок до 5 /пет/ години от вписване на това изменение в устава в 
Търговския регист1,р, Съвеm7,т ua директорите може да прие.ма решеиия за 
увеличаван.е регистърния капитал на Дружеството до но;~~инален размер от 

100 000 000 /сто ·"илиоиа/ лева чре.1 издаване иа нови обикновеии или 
привилегировани акции." 

2. Чл. 44, се из.л.~еня, както следва: 

„ Ч.т1. 44. В срок до 5 /пет/ години от вписване на това UЗJиенение в устава в 
Търговския регистър, Съветът иа директорите ;1-tо:же да прие11ш решеиия за 
издаване на облига~(ии в лева, евро или друга валута при общ разiнер на 

облигациопния зае.11-t до равиостойиостта иа 100 000 000 !сто милиоиа/ лева. 
Вида на облигациите, начина за форiниране на дохода по тях, разл1ера и всич1<и 

останали параметрите на облигационния. заем се определят в решението на 

Съвета на директорите при спазване разпоредбите на действащото 

законодателство и устава." 

Председателят на Общото събрание обяви, че с решение от 29.06.2011 г. 

предлаганите промени в Устава на „Сердика Пропъртис" АДСИЦ са одобрени от 

Комисията за финансов надзор. 

Председателят на ОС даде възможност на акционерите да направят 
друrи n·редложения за решение 110 т. 9 от дневния ред. 

Други предложения не бяха направени, ПО(Jади което се премина към 

гласуване. 

Председателят на ОС подложи на гласуване предложението за решение 

по т. 9 от дневния ред. 

ГЛАСУВАЛИ "ЗА": 647 750 броя акции, представляващи 99.653 % от капитала и 
гласовете в Общото събрание на дру:жеството и 100. 00 % от представеният 
капитшt; 

ГЛАСУВАЛИ "ПРОТИВ": Няма. 

Решението се приема с м11озп11ство от 100 °/о от представения капитал. 

След нроведено гласуване, 

ОБЩОТО СЪБРАНИЕ 
ПРИЕ СЛЕДНОТО 

РЕШЕНИЕ ПОТ. ДВАНАДЕСЕТА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

„ Общото С'11брапие из.!Неня Устава, както следва: 
1. Чл. 43, ал. 1, се промеия, както следва: 
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„ Чл. 43 (1) В срок до 5 /пет/ години от вписване на това изменение в устава в Търговския 
регисmър, Съветът на дирет<торите мо:же да приема решения за увеличавtlне 

регисmърния капитал на Дру:нсеството до но,иинален разл~ер от 100 000 000 /сто 
мШtиоиа/лева чрез издаваие на иови обикиовеии или привШtегировапи акции." 

2. Чл. 44, се изменя, както следва: 

„ Чл. 44. В срок до 5 /пет/ години от вписване на това из;ненение в устава в Търговския 
регистър, Съветът на директорите може да приш~tа решения за издавапе иа облигации в 

лева, евро или друга валута при общ разJчер на облигационния заем до равностойността 

на 100 000 000 /сто .лtиmюнд/ лева. Вида на облигациите, начина за формиране на дохода 
по тях, размера и всички остапали параметрите на облигационния зat!.ftt се определят в 

решението на Съвета на директорите при спазване разпоредбите нtl действащото 

.законодателство и устава." 

Поради изчерпване на дневния ред Общото събрание бе закрито от 

председателя в 12:00 часа. 

Прило:жения: 

1. Списък на присъствалите на Общото събрание акционери. 

2. Протокол от заседание на Съвета на директорите за свикване на редовно 
годишно Общо събрание на акционерите на "СИИ Имоти" АДСИЦ. 

3. Покана за свю<ване на Общото събрание. 

/ 

ристо Чоевски/ 
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